陳瑞祺(喇沙)書院九龍何文田常和街四號電話:二七一一八一七五傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Circular No. 19098

13th July, 2020

Dear Parents/ Guardians,

Arrangements from 13th July, 2020 to 24th July, 2020

In view of the current COVID-19 situation, the Education Bureau (EDB) has decided that all schools should advance the summer holiday from 13th July, 2020. At the same time the EDB allows some flexibility for schools to adjust the arrangements in accordance with their school-based circumstances. This notice informs parents of the arrangements of our school from 13th July, 2020 to 24th July, 2020.

Checking of Marks and Discussion of Examination Papers

Checking of marks and discussion of examination papers (originally scheduled on 15th & 16th July, 2020) will be conducted online through Microsoft Teams and will be rescheduled to 16th July, 2020 (whole day). Students should stay home and join the checking of marks and discussion of examination papers online. Please refer to the timetables attached.

Question papers and marked scripts will be sent to individual students through Microsoft Teams by 15th July 2020, 5:00 pm. Students should download and read the marked scripts before joining the checking of marks and discussion of examination papers.

S3 Selection of Electives

S3 students will select the elective subjects online. Details will be given to S3 students and parents in due course.

S4/S5 Supplementary Lessons

S4/S5 supplementary lessons will take place as scheduled between 13th July, 2020 and 24th July, 2020. Students should take precautionary measures such as taking temperature before going to school and keeping social distance as usual. The school will monitor the situation of COVID-19 and if necessary, conduct the supplementary lessons online or suspend them.

陳瑞祺(喇沙)書院

九龍何文田常和街四號

電話:二七一一八一七五傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG.

TEL: 27118175 FAX: 27621550

Last School Day

To avoid crowds, there will be a new timetable for the Last School Day. Students will go to school on 24th July, 2020 according to the following timetable:

Class Level	Time
S1	07:55 a.m. – 09:00 a.m.
S2	08:25 a.m. − 09:30 a.m.
S3	09:55 a.m. − 11:00 a.m.
S4	10:25 a.m. − 11:30 a.m.
S5	10:55 a.m. – 12:00 noon

Report cards, book lists and other information will be distributed. Students should bring their own stationery and bag to school.

For enquiries, feel free to contact the General Office at 2711 8175.

Yours faithfully,

Lee Ting Leung

Principal

陳瑞祺(喇沙)書院九龍何文田常和街四號

電話:二七一一八一七五傳真:二七六二一五五零



CHAN SUI KI (LA SALLE) COLLEGE

4 SHEUNG WO STREET, HOMANTIN, KOWLOON, HONG KONG. TEL: 27118175

TEL: 27118175 FAX: 27621550

通告編號:19098

敬啟者:

因應2019冠狀病毒病疫情,教育局決定全港學校由2020年7月13日開始提早放暑假,而學校則可按學校實際情況作出安排。學校現特函通知家長學校於2020年7月13日至24日的安排。

核對期終考試試卷

原定於2020年7月15日及16日上午的核對期終考試試卷將改於2020年7月16日上午及下午 以網上形式透過應用程式Microsoft Teams進行。學生應留在家中以網上形式核對期終考 試試卷。請參閱附上的核對試卷時間表。

試卷及已評核的答卷將於2020年7月15日下午5:00前透過Microsoft Teams傳送給學生。學生應下載有關文件,並於核對期終考試試卷前細閱已評核的答卷。

中三學生選科

中三學生將以網上形式進行選科,有關詳情將另函通知。

中四/中五學生補課

中四/中五學生補課將如期於2020年7月13日至24日進行。學生應如常採取防疫措施,例如上課前檢測體溫、佩戴口罩及保持社交距離。學校將密切留意2019冠狀病毒病疫情,如有需要,將改為網上形式進行或暫停補課。

本學年最後上課日

本學年最後上課日期為2020年7月24日。為避免學生聚集,學校將安排各級學生於不同時 段回校(見以下新修訂時間表)。

班級	時間
中一	上午07:55至上午09:00
中二	上午08:25至上午09:30
中三	上午09:55至上午11:00
中四	上午10:25至上午11:30
中五	上午10:55至中午12:00

學校將於該日派發成績單、書單及其他通告予學生。學生應帶備文具及書包回校。

如有任何疑問,歡迎致電校務處查詢(電話27118175)。

此致 各家長



陳瑞祺(喇沙)書院校長 李丁亮 啟